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ОРДЕН ОТЕЧЕСТВЕННОЙ ВОЙНЫ 

No. 1205406 

 

НЬЮТУ БРАУНУ 

 

За выполнение обязанностей в качестве главного сержанта связи батальона, регион Яш, 

северо-восточная Румыния. За закупку радиостанций для батальона, полевых телефонов и 

всех необходимых проводов и батарей. За организацию доставки необходимого транспорта, 

подготовку войск и достижение успеха в бою. 

 

Ньют Браун проявил выдающиеся организаторские навыки и преданность своему долгу 

перед Отечеством. Его умение эффективно организовывать связь и обеспечивать 

необходимое оборудование для войск было признано руководством. 

 

За выдающиеся заслуги в организации связи и обеспечении войск во имя защиты Отечества, 

Ньюту Брауну вручается орден Отечественной войны. Его преданность и 

самоотверженность заслуживают высокой похвалы. 

 

 

 

 

(Подпись) 

Михаил Зотак 

Майор, Командир батальона 
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2024-007 

 

ORDER OF THE PATRIOTIC WAR 

No. 1205406 

 

TO NEWT BROWN 

 

For duties performed as chief Battalion Signals Sergeant, Iași region, northeastern Romania. For 

procurement of Battalion Radios, field phones, and all necessary wire and batteries. For 

procurement of proper transportation, organization of troops, and achievement in combat. 

 

Newt Brown has demonstrated outstanding organizational skills and dedication to his duty to the 

Motherland. His ability to efficiently organize communication and provide necessary equipment 

for the troops has been recognized by the leadership. 

 

For outstanding services in organizing communication and provisioning troops in the name of 

defending the Motherland, Newt Brown is awarded the Order of the Patriotic War. His dedication 

and selflessness deserve high praise. 

 

 

 

 

(Signature) 

Mikhail Zotak 

Major, Battalion Commander 


